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Onderstaand treft u de beantwoording aan van de schriftelijke vragen die uw fractie gesteld heeft 
over snoeien in het broedseizoen. 
 
Vraag 1: 
Was het college op de hoogte van het tijdstip van snoeien? 
 
Antwoord 1: 
Ja, het snoeien van bomen op de Cabergerweg, Carl Smulderssingel en Symphoniesingel is conform 
het beheerplan bomen gemeente Maastricht uitgevoerd. 
 
Vraag 2:  
Is het college het met ons eens, dat we de biodiversiteit in onze stad moeten koesteren en dat 
daarom verstorende acties als snoeien in het broedseizoen een bedreiging vormen voor deze 
biodiversiteit? Graag een korte reflectie op dit onderwerp. 
 
Antwoord 2: 
Ja, zeker koesteren wij de biodiversiteit in de stad. Om onze stad niet alleen netjes, maar ook veilig 
te houden, is het soms noodzakelijk dat we tijdens het broedseizoen snoeien. Dat kan gebeuren door 
onze eigen dienst, maar ook door aannemers die voor ons werken.  
Voordat er gesnoeid wordt, wordt er een ‘schouw’ uitgevoerd om te controleren of er geen dieren of 
nesten aanwezig zijn. Als dat niet het geval is, dan kan er gesnoeid worden. Is dat wel het geval, dan 
wordt het snoeien uitgesteld tot een later tijdstip. 
 
Vraag 3: 
Is er beleid voor snoeien tijdens het broedseizoen? 
 
Antwoord 3: 
Ja, we hanteren de gedragscode flora & fauna van Stadswerk.   
  

https://www.stadswerk.nl/themasenprojecten/waardevolgroen/wetnatuurbescherming/gedragscode+soortbescherming/default.aspx
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Vraag 4: 
Is het college bereid in de toekomst snoeiacties buiten het broedseizoen te laten plaatsvinden? Zo 
nee, waarom niet? 
 
Antwoord 4: 
Nee, zie het antwoord op vraag 2. Daarnaast dienen we, om al onze bomen te kunnen onderhouden 
jaarrond te snoeien.  
 
 
Hoogachtend, 
Namens het college van burgemeester en wethouders van Maastricht, 
 
 
 
 
 
 
John Aarts 
Wethouder Mobiliteit, Stadsbeheer, Duurzaamheid en Hospitality 
 
 


